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Administrativna sluÅ¾ba Grada u narednom periodu Ä‡e raditi na pripremama za izradu prostornog plana Banje Luke
do 2030. godine. To podrazumijeva prikupljanje podataka koji su od znaÄ•aja za  planiranje, ureÄ‘enje, koriÅ¡Ä‡enje i
zaÅ¡titu prostora, a sve to da bi se  zadovoljile potrebe graÄ‘ana....

Administrativna sluÅ¾ba Grada u narednom  periodu Ä‡e raditi na pripremama za izradu prostornog plana Banje Luke
do  2030. godine. To podrazumijeva prikupljanje podataka koji su od znaÄ•aja  za  planiranje, ureÄ‘enje, koriÅ¡Ä‡enje i
zaÅ¡titu prostora, a sve to da bi  se  zadovoljile potrebe graÄ‘ana najveÄ‡eg grada Srpske.
 
 Stoga BanjoluÄ•ani koji Å¾ele da uzmu uÄ•eÅ¡Ä‡e u pripremi ovog plana i da  utiÄ•u na to kako Ä‡e grad na Vrbasu
izgledati za 20 godina treba da  popune anketu o stvarnim potrebama na podruÄ•ju svoje mjesne zajednice. Verica
KuniÄ‡, naÄ•elnica Odjeljenja za prostorno  ureÄ‘enje Administrativne sluÅ¾be Grada, istiÄ•e da Ä‡e anketa posluÅ¾iti
da  bi se vidjelo kakvo je miÅ¡ljenje graÄ‘ana kada je u pitanju stanje u  kojem se trenutno nalazi Banja Luka. - Anketne
listiÄ‡e smo dostavili u svih 56 banjoluÄ•kih mjesnih  zajednica, i svi koji to Å¾ele, tu ili na internet stranici Grada 
www.banjaluka.rs.ba mogu preuzeti taj list i napisati Å¡ta je to Å¡ta Å¾ele  da mijenjaju u svom mjestu - istakla je
KuniÄ‡eva, dodajuÄ‡i da Ä‡e im  upravo ti listiÄ‡i biti od najveÄ‡e koristi da pripreme kvalitetan  prostorni plan koji Ä‡e
odgovarati svima. TakoÄ‘e, dopisi koji Ä‡e posluÅ¾iti u izradi informaciono-dokumentacione  osnove prostornog plana
Banje Luke do 2030. godine upuÄ‡en je svim  relevantnim institucijama, to jeste na 105 adresa u gradu koje mogu 
pomoÄ‡i da se vidi Å¡ta je potrebno mijenjati. - Neke od njih su Vlada RS, Razvojna agencija grada, zatim Zavod za 
statistuku, i druge koje nam na direktan ili indirektan naÄ•in mogu  pomoÄ‡i u naÅ¡oj namjeri - objasnila je KuniÄ‡eva,
dodajuÄ‡i da se u  prioritete za izradu prostornog plana grada ne ubrajaju mikrolokaliteti,  kao Å¡to su privatni posjedi,
kuÄ‡e i drugo. Nakon prikupljanja podataka s terena, objaÅ¡njava KuniÄ‡eva, potrebno  je pripremiti odluku kojom se
pristupa izradi prostornog plana, a koju  treba da usvoji SkupÅ¡tina grada. Po usvajanju odluke, biÄ‡e provedena  javna
nabavka, kojom Ä‡e biti izabran nosilac izrade ovog dokumenta. Ona je naglasila da je izrada prostornog plana Banje
Luke strateÅ¡ki,  razvojni i dugoroÄ•ni projekat, na Ä•ijoj realizaciji Ä‡e se raditi  narednih 20 godina. - OÄ•ekujemo da
Ä‡e se naredne godine dokument o izradi prostornog  plana naÄ‡i na usvajanju pred odbornicima SkupÅ¡tine grada -
istakala je  KuniÄ‡eva. Prema njenim rijeÄ•ima, izrada prostornog plana predviÄ‘ena je Strategijom razvoja grada u
periodu od 2007. do 2015. godine. - TakoÄ‘e, uporiÅ¡te za donoÅ¡enje prostornog plana naÄ‘eno je u novom  zakonu o
ureÄ‘enju prostora i graÄ‘enju, koji je donesen u junu ove  godine. Prema tom zakonu, sve lokalne zajednice koje
trenutno nemaju  vaÅ¾eÄ‡i prostorni plan, obavezne su da u roku od dvije godine od stupanja  Zakona na snagu
donesu nove prostorne planove. U Banjoj Luci je na  snazi prostorni plan koji je vaÅ¾io do 2005. godine i duÅ¾ni smo
da  donesemo novi - kazala je. Iz savjeta banjoluÄ•kih mjesnih zajednica kaÅ¾u da joÅ¡ uvijek nisu  odluÄ•ili Å¡ta je to
Å¡to Ä‡e biti njihovi prioriteti kada je u pitanju  priprema izrade ovog plana. To je, kaÅ¾u, ozbiljan i kompleksan posao, 
koji zahtijeva organizovanje sastanaka savjeta sa graÄ‘anima. Darko SabljiÄ‡, predsjednik Savjeta mjesne zajednice 
KoÄ•iÄ‡ev vijenac, istiÄ•e da Ä‡e veÄ•eras imati sastanak s mjeÅ¡tanima, te da  Ä‡e nakon toga odluÄ•iti Å¡ta Ä‡e biti
njihovi prijedlozi za novi izgled  grada na Vrbasu. - Mislim da je za izradu jednog ovakvog plana bitno prvenstveno 
miÅ¡ljenje graÄ‘ana i zbog toga mi iz Savjeta ne Å¾elimo da radimo niÅ¡ta,  ni da donosimo bilo kakve odluke a da prije
toga ne razgovaramo s  ljudima koji Å¾ive na prostoru naÅ¡e mjesne zajednice - kazao je SabljiÄ‡. Predsjednik Savjeta
mjesne zajednice Bulevar, Drago Vurdelja, kaÅ¾e da je izrada prostornog plana Banje Luke ozbiljna materija, kojoj
treba posvetiti veliku paÅ¾nju. - Mi ne moÅ¾emo preko noÄ‡i da donesemo odluku o tome Å¡ta je ono Å¡to bi  nam bilo
od najveÄ‡eg interesa da promijenimo. Prije toga moramo da  odrÅ¾imo sastanak svog savjeta i da vidimo s naÅ¡im
mjeÅ¡tanima kakva su  njihova razmiÅ¡ljanja - rekao je Vurdelja. Iz Savjeta mjesne zajednice Vrbanja tvrde da je izrada
prostornog  plana za grad od velikog znaÄ•aja svima koji Å¾ive na podruÄ•ju Banje Luke. - To je neÅ¡to Å¡to se ne radi
svake godine i zbog toga prije nego Å¡to  se donese bilo kakva odluka treba dobro razmisliti. Nakon sastanka koji 
Ä‡emo odrÅ¾ati narednih dana sa graÄ‘anima iz ovog dijela grada znaÄ‡emo Å¡ta  i kako dalje kada je u pitanju naÅ¡
dio posla za pripremu izrade  prostornog plana grada do 2030. godine - istakao je Bogdan MarjanoviÄ‡, predsjednik
Savjeta mjesne zajednice Vrbanja.n
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